

Røros IL - Orientering

Styreprotokoll

Styremøte nr. 1 - 2023

Tid: 22.mars 2023 kl. 19

Sted: Bergstadens Hotel

Tilstede: Frode Sjøvold, Helge Sundberg, Ingebjørg-Oline Løhre, Kari Ingeborg Grønseth, Stig Moen, Hans A. Skjevdal

Meldt forfall: ingen

		Ansvar
Sak 1-23	Konstituering av styret. Leder: Hans A. Nestleder: Helge Kasserer: Stig Sekretær, registrering og markedsføring: Ingebjørg Styremedlem, ansvar kart: Frode Styremedlem, koordinator rekruttering: Kari Ingeborg	
Sak 2-23	Aktivitetsplan. Forslag til aktivitetsplan utarbeidet av Helge og Hans A. gjennomgått. Det legges opp til «Artut med kart» hver onsdag det ikke kolliderer med bygdakamp fra starten av mai til slutten av august. Allidrett i RIL er satt opp med tre mandager orientering i april og mai. Kari Ingeborg koordinerer dette. Mandag 15.mai stiles det mot et arrangement med allidrett, «AMK» og nybegynnerkurs med målgruppe 10-14 år m/foreldre. Jon Aukrust Osmoen er kontaktet og tar ansvaret for nybegynnerkurset. Vi skal arrangere et løp i NØK sprintcup, et løp i NØK karusell og en bygdakamp som legges til et treningsløp. Sprintcup 26.april. Samlingsplass Kurantgården. Løpsleder Hans A., løypelegger Terje, Tidtaking Frode. NØ-karusell tirsdag 6.juni. Samlingsplass Orvos, nord. Løpsleder Helge, løypelegger Petter, tidtaking Frode.	Kari Ingeborg Hans A./Kari Ingeborg

Røros IL - Orientering
Styreprotokoll

	<p>Alle ansvarlige kontaktes før publisering.</p> <p>Ingebjørg sjekker ut ang mest hensiktsmessig bruk av FB. Vurdere om hvert «AMK» skal opprettes som arrangement, og om vi fortsatt skal bruke både FB-side og FB-gruppe. Ingebjørg koordinerer dette med «AMK»-ansvarlige gjennom sesongen.</p> <p>«AMK» og andre lokale arrangement annonseres på RIL's fellesannonse i AR, papir og nettutgave.</p>	<p>Hans A. og Helge</p> <p>Ingebjørg</p> <p>Hans A.</p>
Sak 3-23	<p>Stolpejakt.</p> <p>Stolpejakta er populær og et mye brukt aktivitetstilbud av lokale og tilreisende. 2022 ga SJ gruppa et overskudd på 23 000. Det har sentralt i o-Norge vært en diskusjon ang SJ vs tradisjonell turorientering.</p> <p>Frode og Petter gjør en vurdering om gruppa skal arrangere SJ i 2023. Hvis det skal arrangeres må målet være et netto overskudd på 30 000. Da trengs inntekter på 60 000 fra lokale samarbeidspartnere. Papirutgave av kart droppes, og det lages en enkelt flyer som publiseres som informasjon. Kostnadene reduseres da med 10-12 000. Kommunen kontaktes om Mølmannsdalen kan benyttes ved å legge poster i tilknytning til eksisterende stisystem. I tillegg må sentrum benyttes.</p>	<p>Frode</p>
Sak 4-23	<p>Kart</p> <p>Mølmannsdalen. Frode kontakter naturforvalter i Røros kommune Ragnhild Trønnes ang den videre framdrifta i denne saken.</p> <p>Småsetran/Øverhagaen. Det er gitt tilsagn på spillemidler på Småsetran. Frode kontakter Ivar Aukrust Osmoen om muligheter for synfaring.</p> <p>Skolegårdskart. Frode gjør resynfaring av lekeapparater etc.</p> <p>Kart lagres på googledisk.</p>	<p>Frode</p>
Sak 5-23	<p>Arkivering</p> <p>Idrettens office 365:</p> <p>Protokoll gruppeledermøte 1/23 i RIL:</p>	

Røros IL - Orientering

Styreprotokoll

	<p>Sak 08/23 Status idrettens office 365</p> <p>Bakgrunn: Røros Idrettslag skal ta i bruk Idrettens Office 365 det skal bli et godt arbeidsverktøy for å samle all dokumentasjon i hver enkelt særgruppe. Gir en plattform for arkivering også og ikke minst gjør til at det blir en mer glidende overgang hvis det blir endringer i struktur i styrene.</p> <p>Vidar Grind: Tar tak i dette etter årsmøte.</p> <p>Googledisk</p> <p>Grappa har en googledisk som administreres av ledre.orientering@roros-il.no. Styremedlemmer har tilgang. Grappa fortsetter inntil videre på denne løsningen. Alle styremedlemmer bruker denne løsningen aktivt, og lagrer relevant informasjon. Bla kart, referater, rekrutteringsopplegg, arrangementsinfo mm.</p>	Alle
	Neste møte: styremøte i månedskiftet april/mai hvis behov, bla stolpejakt.	

Røros 26.3.2023

Hans A. Skjevdal
Styrets leder